

SUPREME COURT OF CANADA -- JUDGMENTS TO BE RENDERED IN LEAVE APPLICATIONS

OTTAWA, 6/12/02. THE SUPREME COURT OF CANADA ANNOUNCED TODAY THAT JUDGMENT IN THE FOLLOWING APPLICATIONS FOR LEAVE TO APPEAL WILL BE DELIVERED AT 9:45 A.M. ON THURSDAY, DECEMBER 12, 2002. THIS LIST IS SUBJECT TO CHANGE.

FROM: SUPREME COURT OF CANADA (613) 995-4330

COUR SUPRÊME DU CANADA -- PROCHAINS JUGEMENTS SUR DEMANDES D'AUTORISATION

OTTAWA, 6/12/02. LA COUR SUPRÊME DU CANADA ANNONCE QUE JUGEMENT SERA RENDU DANS LES DEMANDES D'AUTORISATION D'APPEL SUIVANTES LE JEUDI 12 DÉCEMBRE 2002, À 9 H 45. CETTE LISTE EST SUJETTE À MODIFICATIONS.

SOURCE: COUR SUPRÊME DU CANADA (613) 995-4330

COMMENTS/COMMENTAIRES: comments@scc-csc.gc.ca

1. *Les Entreprises W.F.H. Ltée - v. - Attorney General of Quebec* (Que.)(Civil) (28978)
 2. *Sa Majesté la Reine - c. - Jacques Fontaine* (Qué.)(Criminelle) (29198)
 3. *Réjean Demers - c. - Sa Majesté la Reine* (Qué.)(Criminelle) (29234)
 4. *R.T.A. - v. - Her Majesty the Queen* (Ont.)(Criminal) (29162)
 5. *Christian Savard - c. - Banque Nationale du Canada* (Qué.)(Civile) (28824)
 6. *The Law Society of Upper Canada - v. - CCH Canadian Limited, The Law Society of Upper Canada, Thomson Canada Limited c.o.b. as Carswell Thomson Professional Publishing, The Law Society of Upper Canada, Canada Law Books Inc.* (FC)(Civil) (29320)
 7. *Sa Majesté la Reine - c. - Claude Daoust et Éric Bois* (Qué.)(Criminelle) (29185)
 8. *2747-7173 Québec Inc. - c. - Ministre du Revenu national et Richard Lamontagne* (Qué.)(Civile) (29155)
 9. *Peter Roderick McLellan - v. - Magorzata Marie Kopaniak also known as Marguerite Kopaniak* (Ont.)(Civile) (29262)
 10. *Association des juges administratifs du Tribunal administratif du Québec - c. - Barreau de Montréal, Procureur général du Québec, Barreau du Québec* (Qué.)(Civile) (28910)
 11. *Domgroup Ltd. v. Crystalline Investments Limited and Burnac Leaseholds Limited* (Ont.)(Civil) (29196)
-